
Referat Vandel Udviklingsråd 
 

Dato/tid 

 
19. juni 2023 kl. 18.30-21.00 

Sted Vandel Skole 

Indbudte 

 

Bestyrelsen: John Pedersen, Mette Jensen, Henrik Søndergaard, Thomas Bach samt lokale foreninger i 

lokalområdet.  

 

Deltagere i 

mødet 

John Pedersen, Mette Jensen, Henrik Søndergaard, Malene Olesen, Hanne Damgaard og Jensine 

Grøndal 

 

 

Pkt. Dagsorden Referat Beslutning 

1. 

 
Nyt fra 

bestyrelsen 

 

 

AAB Vejle vil gerne besøge os og høre om at 

være Klimalandsby. De vil gerne komme d. 

2/9 

 

 

 

 

Lokalplan: Henning N, Karen K og Mette J 

deltager i møde med Vejle kommune d. 20/6. 

Forslag til vejnavne Mogens Jensens Vej 

eller noget med ”Linde”, pga. Lindegaard 

 

Ingen kan få det til at 

passe den dag. Mette 

undersøger med 

Maren om de evt. kan 

komme d. 6/9 til 

Repair Cafe 

 

Mette bringer 

vejnavne videre 

2 

 
Status på Vandel 

skole 

Skolen lukkes ned i uge 27. Fremover ønskes 

et ”Hus med liv”. Mette og Henrik deltager 

fremover i arbejdsgruppen sammen med 

Vejle Kommune. Frem mod d. 8/8 skal der 

indsamles emner til hvilke aktiviteter som 

kan være på skolen.   

Mette sender liste, 

listen indeholder 

oplysninger som skal 

indsamles, hvis nogen 

ønsker at bruge skolen 

til fælles aktiviteter 
3. Klimalandsby 

projektet 

Vil det være muligt med blomsterløg langs 

indfaldsvejene? 

 

Der laves et opslag om pavillonen. Hvad kan 

den bruges til. 

 

 

Kan der indkøbes nye klimalandsby flag? 

 

 

 

Mette laver opslag. 

Hanne har tekst fra 

blad i januar 

 

Mette undersøger 
4. Landsbyvisionen- 

Hvad gør vi med 

den? 

Hvad må pengene bruges til? F.eks. 

forskønnelse af den østlige del af skolen og 

udenom så vi får et skønt område der? 

 

F.eks. fornyelse af skilt. 

Hanne og Jensine 

laver forslag 

5. Eventuelt   

6. 

 
Punkter til næste 

møde 21/8-23 

 

Byttecontainer regler  

 


